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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen mandag den 7. oktober kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Jan 
Referent:  Liselotte 
    Kl. Punkt Referat  Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendes  
2 17.20 Temadrøftelse  

”Trivsel på 
Klostermarksskolen” 

 Skolens inklusionsvejleder, Line Jacobi, samt afdelingsleder for 
bl.a. skolens Mellemformer, Liselotte, vil lave en præsentation af 
arbejdet med trivsel på Klostermarksskolen. Dette både med afsæt 
i det forebyggende samt det indgribende arbejde.    
 
Line præsenterer alle de forbyggende tiltag, som trivselsteamet 
arbejder med på henholdsvis elev niveau samt i klasseteam. 
 
Liselotte præsentere brugen af indgribende tiltag, herunder 
Fokusteam og samarbejdet med PPR samt Børn og Unge. 
Mellemformen og Kom i Skole Team.  

 

3 18.20 Pause    
4 18.35 Orienteringer  Meddelelser   



 

 

 Formanden 
Invitation fra Skole- og Børneudvalget om deltagelse i møde d. 12. 
november kl. 17.00-19.00 (Jan og Mikkel er tilmeldt) 
Fordel at kunne møde andre skolebestyrelsesmedlemmer (der kan 
skabes netværk). Tilmelding hos Effy  
 
Landsmøde i Skole og forældre på Nyborg Strand den 22.-23. 
november.   
 

 Skoleledelsen 
Trafikregulering har fundet sted på Duevej, hvilket er glædeligt. 
Det har en positiv effekt. 
Formanden kvittere for det arbejde, der har været lavet.  
 
Klostermarksskolen har fået bevilget ny cykelparkering. 
Henholdsvis ved personaleindgangen og ved tandlægen.  
Hvorfor sørger vi ikke for, at de nuværende cykelstativer bruges. 
Hvordan får vi eleverne til at bruge de gamle stativer.  
Kan man bruge de penge nye stativer koster til at opgradere de 
eksisterende.  
Ved udskolingen er der meget lidt plads. 
Elevrepræsentanterne synes at afstand har en betydning. 



 

 

Ønske om etablering af nye boldbaner eller legepladser på 
området ved de gamle cykelstativer (Mikkel vil gerne gå videre 
med dette) 
 
Skolestartere næste skoleår 52 indskrevne (42 distriktsbørn og 10 
ikke distrikt). Vi mangler stadig svar fra 32  
Tilfredshed fra formanden i forhold til skolens gode arbejde, der 
giver stor ansøgning.  
 
Udskolingens ombygning – datoen er fortsat 15. november. 
Støjniveauet skulle gerne være for nedadgående.  
Eleverne bekræfter, at der er mindre støj pt.  
 
Brugen af PC i pauserne (primært i udskolingen) er en udfordring. 
Mobiltelefonerne er ikke længere en udfordring.   
 

 Medarbejder repræsentanter  
Elevrådet har foreslået, om ikke motionsdagen for 
udskolingsklasserne kan lægges torsdag aften mod frihed om 
fredagen. Dette har udskolingslærerne taget godt imod, og det er 
derfor planlagt i år. Der er lavet et samarbejde med diverse 
foreninger.  



 

 

Kl. 16.45-20.00 
 

 Elevrådet 
Der har været afholdt et par møder. 
DSE Danske Skoleelever har været på besøg på KLM. Det handler 
om sparring i forhold til, hvordan et elevråd kan få flere ting 
igennem. Der var rigtig mange gode samtaler, som var noget, der 
kan arbejdes videre med.  

5 18.50 Budget 2025 og 
høringssvar 

 Bestyrelsen har afsendt et høringssvar.  
Der var ok fra alle til høringssvaret. 
 

 Punktet er en gennemgang af prioriteringerne på skoleområdet.  
 
Omlægning af 59 mio. kr. til almenområdet. Skolebestyrelsen har 
peget på, at der forsat afsættes midler til styrkelsen af de almene 
fællesskaber.  
Der er møde i Byrådet den 9. oktober, så vi venter med spænding. 
Det forlyder, at der afsættes 14 mio. (i år var det 21 mio.) til alle 
skoler i Roskilde. Vi taler om besparelse på 1/3.  
Utilfredshed med, at der har været en høringsperiode, men tingen 
er besluttet.  
I februar/marts fremlægges budgettet for bestyrelsen.  

 



 

 

6 19.20 Kantine og skolemad 
 
LUKKET PUNKT 

 Oplæg ved Kasper 
 
 

 

7 19.45 Toiletter på skolen  Hvordan kan vi sikre gode toiletforhold på skolen?  
 
Der gøres rent 2 gange dagligt – inden børnene møder ind kl. 8. 
Det er en udfordring i indskolingen, at der ikke gøres rent på 
toiletterne inden kl. 6.30 
 
Nye tiltag: 
Der vil i efterårsferien blive malet ved toiletterne 
Der vil også blive malet ved idrætssalene i udskolingen 
 

 Vi tager på rundtur på skolen  
 
Debat: 
Hovedproblemet er tis på gulvet. 
Kunne man dele toiletterne op i drenge og pige toiletter. Dette har 
tidligere være forsøgt, desværre uden effekt. 
Der mangler noget ansvarsbevidsthed. Forslag om 
dukseordning/turnus. 

Kasper undersøger hvad 

der gøres med adfærden på 

andre skoler i kommunen. 
 
Kasper og Rikke tager 
dette med på et 
indskolingstrinmøde. 
 

Punktet vedr. toiletter tages 

op igen den 5. december på 

kommende bestyrelsesmøde 

 

 



 

 

Det har været foreslået at inddele på en årgang (det bliver svært, 
når en årgang skal på tur). 
 
Formanden spørger indtil, om der i skolelederkredsen kan tales 
om, hvad andre skoler gør og foreslår kønsopdelte toiletter. 
Der er flere, der synes, det er godt med kønsneutrale toiletter. 
 
Evt. kampagne med fokus på adfærd 
 
Patrulje – de store elever tjekker og klassen får en belønning.  
Lufttørre fremfor papirhåndklæder 
 

8 20.10 Eventuelt  Ønsker om bom til skolegården, da der kører store lastbiler ind, 
men her er børn. 

 Henvendelse vedr. Den gode sags tjeneste  
Vi hejser FN-flaget den 24. okt. International FN-dag. Der 
udsendes en besked på AULA om, hvorfor man flager. 
 
 
 
Punkter til kommende møder: 

 



 

 
 

 
- Rygning/vabe hvad har skolen gjort med succes 
- IPad på 2. årgang. Er det det kommet for at blive?  


